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 איכות הסביבה  לעדת הו

    מחזור, גזם, חינוך והדרכה לאיכות סביבהצוות 

 

   9/8/21  - מיום הפגישה סכום 

 משתתפים: 

 יו"ר הועדה – גב' אורנה רייטר 

 מנכ"ל המועצה –מר שלמה אפרתי 

 תושבת אורנית – זוהר יולנדהגב' 

 תושב אורנית – עופר הלפרן מר 
 

 כללי:

יוני   המחזור, הגזם,  מיפינו נושאים לטיפול ובניהם נושא  בישיבת הועדה שהתקיימה בחודש 

 הסביבה. תחינוך והדרכה לאיכו

 נושא המחזור 

קול קורא בנושא. המנכ"ל אחראי להגשתו עד סוף   .1 ידי המנכ"ל  בימים אלו מוגש על 

 חודש ספטמבר.  

 1/9/21ב   חוות דעתולדברי המנכ"ל נשכר יועץ בתחום שאמור להגיש את   .2

 בקשנו לקבל את המלצות היועץ ולהיות מיודעים על הגשת הקול קורא. .3

 נושא הגזם 

ינוי הגזם ובקשנו את השתתפותו של מנהל  מפורטים על נושאי פ  לקבל נתונים  רצינו .1

 השפ"ע בפגישה. ראש המועצה לא אישר את השתתפותו. 

 מנכ"ל המועצה נשאל את השאלות הבאות: .2

a.   כמה פינות לאיסוף גזם יש בישוב ומה מיקומם? תשובתו לא יודע תפני את

 השאלה לראש המועצה 

b.   גזם הסביבה,  איכות  בתחומי  האכיפה  דוחות  כלבים.  נתוני  וצואת  ,פסולת 

 יש בידי את הנתונים תפני לראש המועצה לקבלת הנתונים. - תשובתו הייתה

 נושא חינוך

  תה תפני לראש המועצה.י? תשובתו הימנכ"ל המועצה נשאל אילו תוכניות יש היום .1

 

 טיפול בשפני הסלע 

ב שהתקיימה  במענה   20/7/21  -בישיבה  בנושא.  הטיפול  להתנעת  תהליך  על  הוחלט 

יבצע את חלקו בתהליך  –לשאלה   מנכ"ל המועצה  יפנה שלמה    -מתי  עם קבלת המיפוי 

מחיר.   הצעות  ויקבל  מבצע  הלגורם  אולי יתשובתו  בספטמבר  לא  וגם  עכשיו  לא  יתה 

 באוקטובר.

ואנחנו נשוחח איתו.   יועץ  ימצא  המנכ"ל הביע    הוצעה עזרה. והבקשה הייתה שהמנכ"ל 

 הסכמה. 

 

 אורנה רייטר, יו"ר הוועדה.  -רשמה


